
Hodnocení soutěží – Série 7´s, muži 2014/2015 

1. Celková organizace soutěže 

 Připomínky k řízení soutěže: Celkové řízení ze strany STK bez připomínek. Připomínku mám k systému 

bodování v turnajích. Tým, který se turnaje nezúčastní, by neměl získat 0 bodů, ale měl by dostat 

nejméně jeden bod minus. Také dvojnásobné bodování v posledním turnaji je vzhledem k počtu turnajů 

příliš. 

 Pravidelnost a četnost informací o průběhu soutěže: Rozlosování jednotlivých turnajů by mohlo být 

zasíláno na kluby dříve (ve středu před turnajem). Oběžníky STK byly vydávány pravidelně a včas. 

 Termíny soutěže: Prolínání soutěží 15´s a 7´s je nevhodné. Většina klubů jasně upřednostňuje soutěž 15´s 

a nejméně první 3 turnaje hraje bez přípravy. 

 Připomínky k práci disciplinární komise: Činnost DK bez připomínek.  

 Komunikace se soupeři (hlášenky apod.): Bez připomínek. 

 Připomínky k financování: Bez připomínek. 

2. Systém soutěže 

 Poznatky a připomínky k systému soutěže: Skupiny po 6 týmech přinášejí tři utkání na turnaji, 45 minut 

hry. Považuji to za neefektivní vzhledem k vynaloženým nákladům a času na cestování.  

 Připomínky k podmínkám startu pro hráče: Bez připomínek. 

 Připomínky k podmínkám startu pro kluby: Bez připomínek. 

3. Rozhodčí a delegáti 

 Připomínky ke způsobu delegace rozhodčích: Bez připomínek. 

 Hodnocení úrovně rozhodčích: Bez komentáře. 

 Připomínky k delegátům: Bez připomínek, žádní nebyli. 

4. Úroveň hřišť a zázemí 

 Poznatky a připomínky k úrovni připravenosti hřišť (lajnování, vymezení prostoru okolo hřiště, podmínky 

pro náhradníky a realizační týmy apod.): Pouze na Slavii se lajnování mírně vymklo z ruky, jinde vše 

v pořádku. 

 Úroveň pořadatelské služby: Bez připomínek. 

 Chování diváků: Bez připomínek. 

 Úroveň zázemí (technická vybavenost, připravenost šaten, teplá voda apod.): Bez připomínek. 

5. Zhodnocení sportovní úrovně zúčastněných družstev 

 Skupina Serie 1 byla výkonnostně nevyrovnaná. Zlín a Kralupy mohly ostatním konkurovat jen 

v případě, že některý tým přijel s hráči druhého sledu. Vyškov i bez systematické sedmičkové přípravy předčil 

ostatní díky fyzické připravenosti hráčů a dostatečnému počtu hráčů na turnajích. Sedmičkový herní systém 

měla jen Bystrc a i díky tomu se dostala před Slavii. Celkově se hrálo spíš patnáctkové ragby v sedmi hráčích, 

zvláště v první polovině série. 

6. Návrhy pro další ročník soutěže 

Navrhuji zvážit systém soutěže tak, aby se hrála aspoň čtyři utkání na turnaji. Omezit celkový počet 

turnajů a hrát soutěž 7´s jako skutečně samostatnou, v jednom bloku. Změnit systém bodování za turnaje. 
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